

communiqué

N°: 151
No.:

NOVEMBER 4, 1983
LE 4 NOVEMBRE 1983

CANADA-ZAIRE BILATERAL COMMISSION

The Honourable Jean-Luc Pepin, Minister of State (External Relations) announced today that Senator Jacques Hébert will lead the Canadian delegation to the second meeting of the Canada-Zaire Bilateral Commission which will be held in Kinshasa from November 21 to 23, 1983.

During his stay in Zaire, Senator Hebert will meet with senior authorities of that country and will review questions of bilateral and multilateral interest for Canada and Zaire.

* * *

COMMISSION BILATÉRALE CANADO-ZAÏROISE

L'honorable Jean-Luc Pepin, ministre d'Etat aux Relations extérieures, a annoncé aujourd'hui que le Sénateur Jacques Hébert dirigera la délégation canadienne à la deuxième session de la commission bilatérale canado-zaïroise qui doit se tenir à Kinshasa du 21 au 23 novembre 1983.

Durant son séjour au Zaïre, le Sénateur Hébert aura des entretiens avec les hautes autorités de ce pays pour passer en revue l'ensemble des questions bilatérales et multilatérales intéressant le Canada et le Zaïre.

- 30 -